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Trafikudvalget har i brev af 18. februar 2009 stillet mig følgende spørgsmål 453 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Per Clausen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 453: 

 

Kan ministeren bekræfte, at de tog Arriva har indsat på de midt- og vestjyske 

strækninger, er lejet og ikke kan overdrages til en kommende anden operatør, 

samt at kontraktbetalingen til Arriva ville have været højere, såfremt Arriva 

skulle have købt de pågældende togsæt. 

Svar: 

 

Det er korrekt, at Arriva lejer de tog, som i dag benyttes på de midt- og vestjy-

ske banestrækninger. Staten har kun råderet over de 15 togsæt, som Arriva lejer 

fra DSB, men ikke til de 29 togsæt, som Arriva lejer fra anden side. 

Det er ikke muligt at sige noget om, hvad kontraktbetalingen til Arriva ville ha-

ve været, såfremt Arriva havde købt togsættene i stedet for at leje dem. 
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